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§ 11   

Svar på skrivelse angående ökad otrygghet i Spånga-
Tensta stadsdelsområde 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.  

 

Ärendet 

På Spånga-Tensta stadsdelsnämnds sammanträde den 13 december 

2018, § 16 beslutade nämnden att överlämna en skrivelse från Anna 

Jonazon m.fl. (S) angående otryggheten i staden och i Spånga-Tensta 

stadsdelsområde till stadsdelsförvaltningen för beredning. I skrivelsen 

framhålls att staden ska göra kraftfullare satsningar för att öka 

tryggheten i stadsdelsområdet, både långsiktiga satsningar och mer 

akuta insatser för ökad trygghet. 

Trygghet är en prioriterad fråga för Stockholms stad. I budgeten för 

2019 med inriktning för 2020-2021 lyfts trygghetsfrågan fram ur olika 

perspektiv med syfte att öka tryggheten i hela staden.  

I verksamhetsplan 2019 för Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har  

stadsdelsförvaltningen fått i uppdrag att under året ta fram en 

trygghetsstrategi. Strategin kommer att tas fram i samverkan med 

stadsledningskontoret och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning.  

Flera av de förslag som lyfts fram i skrivelsen är prioriterade i 

verksamhetsplanen och även i strategin. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 februari 2019. 

Dnr 1.4-916/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


